

## VOX Cinemas Offer Terms and Conditions:

**Offer Validity:** until 14 February 2025 across all VOX Cinemas UAE.

VOX Cinemas Buy 1 Get 1 Free Cinema Ticket Offer is now available to all Deem Credit Card holders subject to a minimum monthly spend of AED 3,000 (Retail/Cash) on their cards during a calendar month.

- **Deem World Credit Card holders:**  
A maximum of four (4) free tickets (2D Standard, 2D/3D IMAX) per month which can be redeemed using their Deem World Credit Cards
- **Deem Platinum Credit Card holders:**  
A maximum of three (3) free tickets (2D Standard) per month can be redeemed using their Deem Platinum Credit Cards
- **Deem Titanium Credit Card holders:**  
A maximum of two (2) free tickets (2D Standard) per month can be redeemed using their Titanium Credit Card
- Offers valid online or on Mobile App only
- Deem Credit Card holders can enjoy 25% discount on any single items of food and beverages at the Candy Bar excluding combos
- Card holders are required to present their purchased ticket and their Deem Credit Card at the relevant candy bar at the venue to avail the food and beverage offer
- The discount is not valid for third party food and beverage partners
- Seating is subject to availability and will be allocated to Deem Credit Card holders on a first come first serve basis
- This offer is not valid for use with any special promotion, private screening or premiere at VOX Cinemas
- Tickets purchased using the offer are non-refundable and non-transferable
- To qualify for the VOX Cinemas' Buy 1 Get 1 offer, customers must spend over AED 3,000 in a calendar month on their Deem Credit Card. If the minimum spend requirement is not met, the cost of the free ticket will be charged to the card used for the purchase and applied within 30-60 days from the statement date

## شروط وأحكام عرض فوكس:

**صلاحية العرض:** حتى 14 فبراير 2025 في جميع أنحاء فوكس سينما الإمارات.

عرض فوكس سينما اشتر تذكرة سينما واحدة واحصل على الثانية مجاناً متوفر الآن لجميع حاملي بطاقة ديم الائتمانية مع مراعاة حد أدنى للإنفاق الشهري قدره 3,000 درهم (تجزئة/نقدًا) على بطاقتهم خلال تقويم الشهر.

- **حامل بطاقة ديم وورلد الائتمانية:**  
بحد أقصى أربع (4) تذاكر مجانية (2D Standard, 2D/3D IMAX) شهرياً والتي يمكن استبدالها باستخدام بطاقة ديم وورلد الائتمانية الخاصة بهم
- **حامل بطاقة ديم وورلد بلاتينيوم الائتمانية:**  
يمكن استبدال ثلاث (3) تذاكر مجانية كحد أقصى (2D Standard) شهرياً باستخدام بطاقة ديم بلاتينيوم الائتمانية الخاصة بهم
- **حامل بطاقة ديم تيتانيوم الائتمانية:**  
يمكن استبدال تذكرتين (2) كحد أقصى (2D Standard) شهرياً باستخدام بطاقة ديم تيتانيوم الائتمانية الخاصة بهم
- العروض صالحة عبر الإنترنت أو على تطبيق الهاتف المحمول فقط
- على أي صنف من المأكولات والمشروبات في الكاندي 25% يمكن لحاملي بطاقة ديم الائتمانية الاستمتاع بخصم بار باستثناء الكومبو
- يتعين على حاملي البطاقات تقديم تذكرتهم المشتراة وبطاقة ديم الائتمانية الخاصة بهم في الكاندي بار ذي الصلة في المكان للاستفادة من عرض المأكولات والمشروبات
- لا يسري الخصم على شركاء الأتعمة والمشروبات الخارجيين
- تخضع المقاعد لمدى التوفر وسيتم تخصيصها لحاملي بطاقة ديم الائتمانية على أساس من يأتي أولاً يخدم أولاً

- هذا العرض غير صالح للاستخدام مع أي عرض ترويجي خاص أو عرض خاص أو عرض أول في فوكس سينما
- التذاكر التي تم شراؤها باستخدام العرض غير قابلة للاسترداد وغير قابلة للتحويل
- للتأهل لعرض "اشتر 1 واحصل على 1" من فوكس سينما، يجب على العملاء إنفاق أكثر من 3,000 درهم في الشهر التقويمي باستخدام بطاقة ديم الأثمانية الخاصة بهم. إذا لم يتم استيفاء الحد الأدنى لمتطلبات الإنفاق، سيتم خصم تكلفة التذكرة المجانية من البطاقة المستخدمة في الشراء في غضون 30-60 يوما من تاريخ كشف الحساب